
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 30. april 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 831
I svar på SUU alm. del - spørgsmål 668 henholder ministeren sig til, at der i
regionerne generelt ikke er udfordringer med at undgå at flytte kvinder, der er
i fødsel, fra et fødested til et andet, idet situationerne sjældent forekommer,
og i svar på SUU alm. del - spørgsmål 667 henholder ministeren sig til, at det
kun sker få gange om året, at fødeafdelingerne er nødsaget til at flytte en
kvinde under fødsel.
Vil ministeren redegøre for, hvordan ministeren kan henholde sig til, at der
kun flyttes få fødende kvinder, når ca. 176 kvinder, der enten skulle have født
på Rigshospitalet, Hvidovre eller Herlev hospital sidste år, blev bedt om at kø-
re til et andet hospital undervejs i deres fødsel på grund af pladsmangel?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Özlem Sara Cekic (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Ozlem.Cekic@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karen J. Klint
formand
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